

ORDER OF REFERENCE

Thursday, February 25, 1971

Ordered,—That the Standing Committee on Public Accounts be granted authorization to retain the services of legal counsel to assist in the consideration of paragraph numbered 55 of the Auditor General's Report, for the year ended March 31, 1969, the paragraph titled "Failure of a Crown corporation to deduct and remit employees' taxes and to pay other contributions to the United States Government".

ATTEST

Le greffier de la Chambre des communes

ALISTAIR FRASER

The Clerk of the House of Commons

ORDRE DE RENVOI

Le jeudi 25 février 1971

Il est ordonné,—Que le comité permanent des comptes publics soit autorisé à retenir les services d'un conseiller juridique qui pourrait l'aider dans son étude du paragraphe 55 du rapport de l'Auditeur général pour l'année financière terminée le 31 mars 1969. Ce paragraphe s'intitule: «Défaut, de la part d'une société d'État, d'effectuer les retenues et les remises des impôts des employés, ainsi que le versement d'autres contributions au gouvernement des États-Unis».

ATTESTÉ

Le greffier de la Chambre des communes

ALISTAIR FRASER

The Clerk of the House of Commons

On a décidé que le sous-comité des comptes publics de la Chambre des communes se réunira le mardi 14 décembre 1971 à 16 h 30 du matin. Le Comité suspend ses travaux jusqu'à la nouvelle convocation du président.

Après discussion, on décide que le sous-comité des comptes publics de la Chambre des communes se réunira le mardi 25 février 1971 à 16 h 30 du matin. Le Comité suspend ses travaux jusqu'à la nouvelle convocation du président.

M. Caik a donc écrit à M. Coates en soumettant trois questions juridiques précises nécessitant une réponse; M. Coates a répondu et M. Caik lui a fait des copies de ces lettres.

Après discussion, on décide que le sous-comité des comptes publics de la Chambre des communes se réunira le mardi 25 février 1971 à 16 h 30 du matin. Le Comité suspend ses travaux jusqu'à la nouvelle convocation du président.

A la demande du Comité, M. Caik accepte de fournir aux membres du sous-comité des exemplaires du projet de rapport revu des avis juridiques de M. Coates et d'annexer au rapport du sous-comité.

Le président mentionne que M. Eric Adams de la direction de la recherche de la bibliothèque du Parlement a travaillé de concert avec le sous-comité de M. Caik. Le président a obtenu la permission du chef de la direction de la recherche de retenir les services de M. Adams pour répondre aux questions d'ordre général que pourrait se poser le Comité. M. Adams pourrait faire des recherches très utiles pour le Comité.

On décide que le sous-comité des comptes publics de la Chambre des communes se réunira le mardi 14 décembre 1971 à 16 h 30 du matin. Le Comité suspend ses travaux jusqu'à la nouvelle convocation du président.

Copies of a revised draft report of the Sub-Committee on Paragraph 55 of the Auditor General's Report were distributed.

Mr. Caik reported that in accordance with authority granted by the House on February 25, 1971 to retain legal counsel, he had approached Mr. J. A. Coates of Toronto, who had agreed to act as counsel in this capacity. Mr. Coates had agreed to act as counsel in this matter.

On the basis of this acceptance, Mr. Caik had written to Mr. Coates raising three specific legal questions which required answers; in return Mr. Coates had replied in a letter which Mr. Caik read in the report.

After discussion it was agreed that the Sub-Committee should meet to discuss this matter further, with Mr. Coates, officials of the CBC and a representative of the Auditor General's Office in attendance. Mr. Caik, as Chairman of the Sub-Committee, agreed to convene such a meeting. It was also agreed that the Sub-Committee would be open to any member of the main Committee who wished to attend.

At the request of the Committee, Mr. Caik agreed to provide the members of the Sub-Committee with copies of the revised draft report and the legal opinions of Messrs. Coates and Ainsley as well as copies of exhibits which it is proposed be attached to the Sub-Committee's report.

The Chairman stated that Mr. Eric Adams of the Research Branch of the Library of Parliament had been working with Mr. Caik's Sub-Committee. The Chairman had obtained agreement from the Chief of the Research Branch for Mr. Adams' services to be available to the Committee as a whole on more general matters. It was agreed that Mr. Adams could be usefully employed on research by the Committee.

It was agreed that the Sub-Committee on Agenda and Procedure would meet on Tuesday, December 14th to start work on the Report to the House.

At 10:30 a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Le mardi 14 décembre 1971 (24)

Tuesday, December 14, 1971 (24)